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وزیر نیرو با اشاره به اتمام طرح های احیای دریاچه 
ارومیه گفت: این طرح ها به مرور در ماه های آینده 
راه اندازی می شــود که انتقال پساب بهداشتی از 
تبریز و ارومیه و تونل انتقال آب از مهمترین آنها 

است. 
علی اکبر محرابیان روز شــنبه در حاشیه بازدید از طرح های 
احیــای دریاچه ارومیــه در آذربایجان غربــی در گفت وگو با 
خبرنــگاران افزود: اولین طرحی که بــه زودی به بهره برداری 
می رسد، انتقال پســاب بهداشتی شهرهای تبریز و ارومیه به 
دریاچه اســت.وزیر نیرو اضافه کرد: تلاش می کنیم که تونل 
هم با رفع مشــکلات فنی، هر چه ســریعتر تکمیل شده و 
انتقال آب به خوبی انجام شــود.وی با بیان اینکه دولت برای 
احیای دریاچه ارومیه اهمیت ویژه ای قائل بوده و رییس جمهور 
هم دائما پیگیری می کند، گفت: آیت الله رییســی در سفر به 
آذربایجان غربی هم بازدیدی از دریاچه داشتند و بعد از بازدید در 
جلسات دولت هم دائما بر اجرای طرح ها و اتخاذ سیاست هایی 

برای احیای صحیح دریاچه تاکید می کنند.
وزیر نیرو با اشاره به اینکه در جلســه آتی دولت گزارشی از 
وضعیت پروژه ها به اطلاع خواهد رســاند، ادامه داد: امیدواریم 
با تخصیص اعتبارات لازم، به اجرای پروژه ها سرعت ببخشیم.

محرابیان گفت: برخی پروژه ها شاید نیاز به تغییر سیاست داشته 
باشد که این باید در ستاد مورد بررسی قرار گیرد و حتما نیاز است 

که برخی پروژه های جدید شروع شود.
وی تاکیــد کرد: به کارگیری همه ظرفیت ها بویژه در حوزه 
مدیریت آب و همچنین استفاده از توان دستگاه های مختلف 
نظیر وزارت جهاد کشــاورزی، نیرو، کشور و حفاظت محیط 

زیست در راستای احیای دریاچه ارومیه بسیار مثمر ثمر است.
وی یادآور شد: طرح هایی از سابق شروع شده که در شرایط 
موجود و با تغییراتی که امروز در ستاد با مصوبه هفته گذشته 
دولت اتفاق افتاد، در برخی سیاســت های غلط باید بازنگری 
شود و پروژه های نیمه تمام را باید هرچه سریع تر تکمیل کنیم 
و پروژه هایــی هم که ایراد فنــی دارد، در صدد رفع ایرادهای 

آنها باشیم.وزیر نیرو با اشاره به اینکه یکی از موضوعات بسیار 
مهم، مدیریت آب در بخش کشاورزی است، اضافه کرد: بین 
سال های ۸۰ تا حال حاضر، سطح زیرکشت در منطقه ۳.۵ برابر 

افزایش داشته که این امر به معنای مصرف فراوان آب است.
محرابیان اظهار کــرد: در این مزارع و باغات با اســتفاده از 
تکنولوژی ها و آبیاری نوین می توانیم با حفظ این اراضی، ضمن 
کاهش شدید مصرف آب و کمک به احیای دریاچه، از به خطر 
افتادن معیشت مردم نیز جلوگیری کنیم که این موارد در دستور 

کار دولت است.
وی با اشــاره به لزوم اســتفاده از همه ظرفیت ها بویژه در 
استان های حوضه دریاچه ارومیه یادآور شد: همچنین بهره مندی  
از ظرفیت های اجتماعی و مردمی منطقه و کشور برای احیای 

دریاچه ارومیه بسیار  پراهمیت و کاربردی است.
وی تاکیــد کرد: دریاچه ارومیــه اهمیت ملی، بین المللی و 
اکولوژیکی دارد و باید از همه ظرفیت های کشور و منطقه برای 

احیای آن استفاده کرد.

رویداد امروز
وزیر نیرو:

طرح های احیای دریاچه ارومیه به مرور در ماه های آینده راه اندازی می شود
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق تهران بزرگ:

 ۴۰ درصد مشترکان برق 
در تهران مشمول پاداش شده اند

مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق تهران بزرگ با قدردانی از همراهی 
ارزنده شهروندان تهرانی در کاهش مصرف برق گفت: حدود ۴۰ درصد از 
مشترکان تهرانی طی سال جاری مشمول پرداخت پاداش خوش مصرفی 

شده اند.
به گزارش از شرکت توزیع نیروی برق تهران بزرگ، کامبیز ناظریان اظهار داشت: مقرر شده 
اســت مشــترکانی که الگوی مصرف را رعایت کرده و مصارف برق خود را نسبت به دوره 
مشابه سال گذشته کاهش داده اند مشمول پرداخت پاداش ریالی شوند.وی ادامه داد: بر همین 
اســاس حدود ۴۰ درصد از مشترکان تهرانی موفق به کاهش مصرف برق خود شده اند که 
پاداش های مصوب را بر روی قبوض برق خود دریافت خواهند کرد.مدیرعامل برق پایتخت 
گفت: به ازای هر کیلووات ساعت کاهش مصرف برق، ۵۰۰ تومان پاداش به مشترکان پرداخت 
خواهد شد.ناظریان ضمن قدردانی از همراهی قابل تقدیر شهروندان تهرانی از همه مشترکان 
برق این کلان شهر درخواست کرد تا همچنان با رعایت راهکارهای ساده مدیریت مصرف برق 
به ویژه خودداری از استفاده از وسایل برقی پرمصرف در ساعات ۱۲ تا ۱۸ به حفظ پایداری شبکه 

برق شهر تهران و کشور در تابستان سال جاری کمک کنند.

توافق پنج ساله ایران و عراق در زمینه صادرات برق
بر اساس توافق جدیدی که میان ایران و عراق امضا شده است، ایران در 
زمان توانایی شبکه، در مدت 5 سال ۴۰۰ مگا وات برق به عراق صادر خواهد 

کرد. 
احمد موسی، سخنگوی وزارت برق عراق توضیحاتی درخصوص جزئیات توافق راهبردی 
ایران و عراق در زمینه انرژی ارائه داد و گفت که این توافق دو هدف را محقق می کند؛ یکی 
واردات برق و دیگری بهبود کیفیت برق توزیعی است.وی تاکید کرد که توافقی ۵ ساله با ایران 

در این زمینه امضا شد و ایران در این مدت ۴۰۰ مگا وات برق به عراق صادر خواهد کرد.
احد موسی گفت: این توافق بعد از پرداخت بدهی گازی به ایران و همچنین موافقت دولت 
امضا شد و هدف از آن ها تنها واردات ۴۰۰ مگا وات برق نیست بلکه هدف دیگر بهبود کیفیت 
برق توزیعی و تامین برق مصرفی عراق است.سخنگوی وزارت برق عراق خاطرنشان کرد که 
این توافق بر اساس پرداخت هزینه و همچنین بر اساس نیاز عراق است.پیش از این عادل کریم، 
سرپرست وزارت برق عراق در اظهاراتی با اشاره به افزایش تولید برق در این کشور گفت که با 
توجه به توافقات انجام شده با وزیر نیرو ایران، انتظار می رود که روند صادرات گاز ایران به عراق 
بهتر شود.وی با بیان اینکه شهروند عراقی امروز احساس می کند که وضعیت برق بهبود یافته 
است تاکید کرد: یک میلیارد و ۶۴۹ میلیون دلار به عنوان بدهی گازی به ایران پرداخت کردیم.
کریم خاطرنشان کرد که تمام بدهی های قبلی ما به ایران پرداخت شد و اکنون پول واردات 
گاز از ایران را به طور ماهیانه به این کشــور پرداخت می کنیم.سرپرســت وزارت برق عراق 

همچنین گفت که ایران روزانه ۲۴۰ متر مکعب گاز به عراق صادر می کند.

در خدمت کولبران
ادامه از صفحه یک

در حالی که میانگین کشوری آن حدود ۳۸/۸۰۰/۰۰۰ ریال )سه میلیون و سیصد و هشتاد 
هزار تومان( است بر این اساس درآمد سرانه استان تنها حدود ۴۶/۴ درصد درآمد سرانه میانگین 
کشوری است و از حیث این شاخص، استان رتبه ۲۹ را در کل کشور به خود اختصاص داده است 
از طرف دیگر ســهم استان کردستان از کل تولید ناخالص داخلی کشور در سال ۱۳۸۵ تنها 
حدود۰/۹۵ درصد یعنی کمتر از یک درصد بوده است، و از این لحاظ حائز رتبه ۲۳ در کل کشور 
است. به عنوان مثال بر اساس آمارها،  استان کردستان در پایان سال ۱۳۸۸ حدود ۲۷ درصد 
از راه های اصلی و فرعی و روستایی برخوردار بوده است که میانگین کشوری از نظر برخورداری 
از این لحاظ، برابر ۵۶ درصد بوده، که از این حیث استان کردستان رتبه ۲۰ را در کل کشور به 
خود اختصاص داده است.کولبران از فقیرترین قشر جامعه ایران به شمار می روند که به دلیل نبود 
فرصت های شغلی مناسب جهت تأمین امرار و معاش خانواده  شان ناچارند به این کار سخت و 
طاقت فرسا تن بدهند.کولبرها گاهی باید ۱۰۰ تا ۱۵۰ کیلو بار را در کوه و کمر و گرما و سرما 
و کولاک برف ، جابه  جا کنند.بر طبق آمار رسمی بیش از ۶۸هزار کولبر در استانهای مرزی 
فعالیت می کنند.آمارهای غیررسمی خبر از وجود ۳۵۰ تا ۵۰۰ هزار کولبر در کل کشور می دهند.
کولبران به  طور مستمر در معرض خطراتی مانند تیراندازی مستقیم ، ریزش بهمن ، غرق شدن 
در رودخانه ، سرمازدگی یا سقوط به دره قرار دارند. کولبران از نقاط سخت گذر و میانبری عبور 
می کنند که هم زودتر به مقصد برسند و هم از دید ماموران مرزی پنهان بمانند اما با توجه به 
حساسیت های مناطق مرزی، با آسیب ها و تهدیدات فراوانی روبه رو می شوند.از سوی دیگر 
بقایای مین و مواد منفجره باقی مانده از زمان جنگ تحمیلی در نوار مرزی ایران با عراق همچنان 
در این مناطق قربانی می گیرد که کولبران یکی از قربانیان آن هستند. قطع و نقض عضو، پیری 
زودرس، بیماری های حرکتی از جمله دیسک کمر و گردن، پا درد از جمله آسیب هایی است 
که کولبران را تهدید می کند. نمونه آن اواخر آذرماه سال گذشته بود که، آزاد ۱۷ ساله و فرهاد 
۲۱ ساله دو برادر مریوانی کولبر در راه برگشت از مرز گرفتار برف و بوران و سرمای استخوان سوز 

گردنه »ته ته« شدند و جان باختند.
کولبران به دلیل موقعیت جغرافیایی غرب ایران که بیشتر کوهستانی است مجبورند مسیر 
۱۵کیلومتری را از مبدا تا مقصد به صورت رفت وبرگشت طی کنند و بسته به نوع راه و همواری 
و ناهمواری آن حدود پنج ساعت برای حمل یک بار باید پیاده روی کنند.اگرچه نوع، وزن و حجم 
بار در نرخ کرایه کولبران موثر است اما به طور میانگین هر کولبر به ازای هر کیلوگرم بار ۱۵ هزار 
تومان عایدی دارد؛ یعنی به طور  متوسط اگر کولبری ۵۰ کیلوگرم بار با خود حمل کند روزانه 
۷۵۰ هزار تومان درآمد به دست می آورد. یک کولبر برای به دست آوردن سه میلیون تومان باید 

۲۰۰ کیلوگرم بار را حمل و ۷۵ کیلومتر نیز پیاده روی کند.
براســاس مشــاهده عینی و گفته اغلب کولبران، ۳۰ تا ۴۰ درصد درآمد یک کولبر هزینه 
رفت وآمد و کرایه می شود.در این میان صاحب نظران حوزه اقتصادی و اجتماعی بیکاری را یکی 
از مهم ترین دلایل روی آوری مردم در استان های غربی کشور به کولبری می دانند و آمارهای 
مرکز آمار ایران نیز این موضوع را تاحدود زیادی تایید می کند .این اتفاق تلخ اذهان عمومی را 
متاثر و دوباره نگاه ها را معطوف به وضعیت کولبران کرد و این پرسش را مطرح کرد که آیا راهی 

برای پایان دادن به این مصائب وجود ندارد؟

نفوذ سیاسی زمینه ساز توسعه اقتصادی
ادامه از صفحه یک

به هر حال هر کدام از این دو مورد که به عنوان اصل پذیرفته شود، حاکی از اهمیت اقتصاد 
است. به عبارت ساده تر، امروز نمی توان از اهمیت بالای اقتصاد در دیگر شاخص های قدرت 
حاکمیت ها چشم پوشی کرد.با این حال، اغلب فعالان اقتصادی کشور اعتقاد دارند که اقتصاد 
ایران همواره زیر سایه سنگین سیاست قرار گرفته و به همین دلیل نمی تواند آزادانه به سمت 
بازارهای جهانی حرکت کند. در واقع اغلب اهداف اقتصادی کشور در مسیر دستیابی به اقتصاد 
آزاد، به دلایل سیاســی محقق نمی شوند و همین عامل سبب شده که در بخش صادرات و 
واردات همواره حرکتی نامتوازن و نامتعادل وجود داشته باشد، دریچه های اقتصادی بسته باشد 
و بازارهای بین المللی محدود.نکته مهم دیگر این است که فقدان یک دیپلماسی اقتصادی 
هدفمند، سبب کاهش واردات فناوری روز، تجهیزات مدرن و صدالبته مواد اولیه هم خواهد شد و 
این مهم یعنی چرخه تولید نیز باید با استهلاک بالایی حرکت کند، قیمت تمام شده محصولات 
افزایش یابد، بازار داخلی اشباع شود، بیکاری از مرز یک چالش قابل حل به یک بحران اجتماعی 
تبدیل و در نهایت اقتصاد دچار سیکلی ناقص و معیوب شود.نکته مهم دیگر اینکه حفظ اصول 
کشور الزامی است و پذیرش برجام با هر شرطی عقلانی نیست اما شکل گیری آن نقش قابل 
توجهی در توسعه اقتصادی کشور خواهد داشت.در چنین شرایطی توسعه روابط اقتصادی با 
کشورهای همسایه و کشورهایی که منافع سیاسی مشترک دارند، یک اصل الزامی است. این 
مهم از سویی می تواند بازارهای جدید و مطمئنی را برای محصولات ایرانی ایجاد کند و از سوی 
دیگر نیز زمینه را برای رفع نیازهای بازار داخلی فراهم کند. نکته مهم دیگر اینکه در روابط با 
این کشورها می توان قوانین و مقررات بین المللی را دور زد و همه موضوعات اقتصادی اعم از 
جابه جایی پول و یا تعهدات ارزی را در قالب تفاهم نامه های همکاری دو جانبه و یا حتی چندجانبه 
بین کشورهای مشترک المنافع حل وفصل کرد.در پایان امید است دولت سیزدهم بتواند از نفوذ 
سیاسی کشور در منطقه و در بین کشورهای همگرا در مواضع بین المللی، علاوه بر موضوعات 
نظامی و امنیتی، بهره برداری اقتصادی نیز داشته باشد تا در بعد اقتصادی نیز مانند حوزه های 
نظامی و سیاسی به استقلال و استحکام حداکثری برسد و روند به گونه ای نباشد که ایران هزینه 

امنیت منطقه را بپردازد اما دیگر کشورها از منافع اقتصادی آن بهره مند شوند.

اخبار کوتاه 

رئیس سازمان فضایی ایران گفت: یک ماهواره آماده پرتاپ داریم 
و احتمالا بتوانیم در سه ماهه پاییز این پرتاپ را انجام دهیم.

حسن سالاریه با حضور در برنامه »صف اول« با تاکید بر ضرورت حضور در فضا 
و استفاده از امکانات فضایی افزود: تقریباً بدون حضور در فضا حاکمیت کشورها زیر 
سوال است و حاکمیت کاملی نمی توانند داشته باشد.وی اضافه کرد: روزگاری فضا 
جنبه اقتدار و رقابت بین کشورهای ابرقدرت و به نوعی یک زورآزمایی بود برای 
این که نشان دهند به لحاظ امکانات نظامی در چه سطحی هستند، قابلیت رسیدن 
به مدارات مختلف و ارتفاع های بالا را دارند و می توانند برنامه موشکی خودشان 
را توسعه دهند و حتی تهدیدهایی را از لحاظ فضایی بر کشورهای دیگری که در 
رقابت با آن ها بسر می بردند اعمال کنند، اما این روزگار سپری شده و اکنون فضا 

جزو جدایی ناپذیر حاکمیت کشورها شده است.
سالاریه ادامه داد: به طور مثال مدیریت حوزه بسیار مهم کشاورزی که با امنیت 
غذایی مردم در ارتباط است امروزه بدون حضور در فضا خیلی گران تمام می شود 
و بسیار ناقص انجام می شود و فقط از طریق حضور در فضاست که می توانیم 
اشــراف بسیار کامل و با سرعت بالا در زمان کوتاه نسبت به سطح زیرکشت، 
آفت های مختلف کشاورزی، وضعیت خشکسالی و وضعیت آسیب هایی که به 
زمین های کشاوزری در اثر حوادث مختلف ایجاد شده داشته باشیم.رئیس سازمان 
فضایی ایران به کاربرد امکانات فضایی در حوزه های ترافیک و حمل و نقل اشاره 
و اضافه کرد: مدیریت ترافیک و لجستیک، ترابری بار و مانند آن بدون حضور در 
فضا و بدون اشراف اطلاعاتی از فضا روی جاده ها و خطوط ریلی شدنی نیست 
و از سامانه های ناوبری مبتنی بر فضا برای حمل و نقل زمینی، جاده ای و هوایی 
استفاده می شود.سالاریه با بیان اینکه مسائل امنیتی و اشراف به مرزهای یک 
کشور بدون حضور در فضا به کندی و بسیار ناقص صورت می گیرد، گفت: برای 
مثال در ارتفاع ۵۰۰ کیلومتر که بسیاری از ماهواره های سنجشی ما قرار می گیرند 
و از آن ها اســتفاده می کنیم در بازه زمانی بسیار کوتاه ۹۰ دقیقه تا ۱۰۰ دقیقه 
یک بار زمین را دور می زنیم و می توانیم بارها و بارها از مناطق مختلف کشــور 
خودمان تصویربرداری کنیم و اگر تعداد این ماهواره هایمان بیشتر شود بازه زمانی 

که می توانیم این اشراف را داشته باشیم به مراتب کوتاه تر هم می شود.
وی با اشاره به اینکه با ابزاری بجز امکانات فضایی نمی توان چنین کاری را انجام 

داد، تاکید کرد: برای ایجاد امنیت در مرزها حضور در فضا ضروری است.
سالاریه با اشاره به اینکه ماهواره ها در فضا از همه سطح زمین تصویربرداری 
می کنند، افزود: با استفاده از این امکانات بسیاری از بلایای طبیعی قابل پیش 
بینی می شوند به ویژه آن هایی که مربوط به مسائل جوی است؛ با حضور در فضا 
وضعیت هواشناسی، وضعیت انتقال ریزگردها، گرد و غبار و … به راحتی قابل 
رصد است.رئیس سازمان فضایی ایران با بیان اینکه کشورهای پیشرو در دنیا از 

صنعت فضایی برای مدیریت اجرایی شأن در کشور استفاده می کنند، گفت: رصد 
پدیده خشکسالی، کنترل سطح مخازن آبی ما در کشور به راحتی از طریق فضا 
شدنی است و با فناوری های توسعه یافته فضایی با سرعت خیلی بالا این کار را 
می توان انجام و اطلاعات دقیق را در اختیار سیاست گذار و مجری برنامه های 
مختلف آبخیزداری و مدیریت منابع آبی قرار داد.سالاریه افزود: چالش فرونشست 
زمین را که با توجه به خشکسالی سال های گذشته و بهره برداری بیش از اندازه 
از مخازن آب زیرزمینی در کشور ما ایجاد شده است می توان به کمک ماهواره ها 
مدیریت کرد.وی، شناسایی ساخت و سازهای غیرمجاز در کوه ها و منابع جنگلی و 
کنترل گونه های زیستی را از دیگر کاربردهای استفاده از امکانات فضایی برشمرد 
و اضافــه کرد: با توجه به این علل مجبوریــم در فضا به صورت جدی حضور 

داشته باشیم.
رئیس سازمان فضایی ایران با اشاره به اینکه این موارد بخش بسیار کوچکی 
از صنعت فضایی است، گفت: در مدارهای بالاتر و در ارتفاع ۳۶ هزار کیلومتری، 
ماهواره های مخابراتی قرار می گیرند که خدمات تلویزیونی، رادیویی و اطلاعاتی 

می دهند و قابلیت ارائه خدمات ناوبری و موقعیت یابی دارند.
سالاریه افزود: هر کشــوری برای پیشرفت در مسائل ارتباطاتی و مخابراتی 
و مســیریابی به این امکانات فضایی نیاز دارد و همچنین از آن می تواند برای 

درآمدزایی استفاده کند بنابراین حضور در فضا ضروری است.
وی به کاربرد مدارهای مختلف فضایی اشاره و اضافه کرد: مثلًا مزایای ارتفاع 
۵۰۰ کیلومتری این اســت که نه خیلی فاصله زیاد است که سنجنده هایی که 
معمولاً به صورت اپتیکال اســتفاده می شود آن دقت لازم را نداشته باشند و نه 
این قدر پایین است که عمر ماهواره نسبتاً پایین باشد و معمولاً مرسوم است برای 
استفاده از کارهای سنجش از دور و تصویربرداری های اپتیکی از این مدار استفاده 
می شود؛ البته فقط ۵۰۰ کیلومتر نیست و مدارهای ۳۰۰، ۴۰۰، ۵۰۰ تا ۱۰۰۰ و 
۲۰۰۰ کیلومتر نیز برای این کار استفاده می شود، اما مرسوم است ماهواره های 
سنجشی در ارتفاع ۵۰۰ کیلومتر استفاده شود.سالاریه ادامه داد: ارتفاعات بالاتر 
کاربری های دیگری از جمله ناوبری پیدا می کنند و ارتفاع ۳۶ هزار کیلومتری برای 
کارهای مخابراتی خیلی پرکاربرد است؛ البته فقط به این مدارها اکتفا نمی کنیم 
و مدارها بر اساس تغییر زاویه، کاربری های دیگری پیدا می کنند.رئیس سازمان 
فضایی ایران با اشاره به اینکه اوضاع کشورمان در منطقه در حوزه فضا از نظر 
دانش و پژوهش به ویژه دانش و پژوهش بومی خوب است، گفت: نقطه مثبت 

تحریم ها این است که خوداتکایی در کشور ما بالا رفته است.
سالاریه با تاکید بر اینکه در حوزه صنایع فضایی، نظامی، هسته ای و غیره با توجه 
به شدت تحریم ها، خوداتکایی کشورمان بالا رفته است، افزود: مجبور بودیم از 
دانش و محققان بومی استفاده کنیم و آزمایشگاه های خود را توسعه دهیم بنابراین 

در منطقه به لحاظ دانش بومی و آن چیزی که خودمان می توانیم تولید کنیم جزو 
کشورهای اول هستیم.وی اضافه کرد: اما به لحاظ اپراتوری ماهواره و این که ما 
از دانش ماهواره بهره برداری کنیم در منطقه اوضاعمان جزو آن شرایط اول و دوم 
نیست، وضعمان شاید خیلی تعریف نداشته باشد، دلیلش هم به خاطر این است که 
در حوزه های اپراتوری کشورهای منطقه، آن هایی که الآن پیشتازند به شدت به 

منابع مشاوره های بین المللی و ماهواره های بین المللی وابسته اند.
سالاریه ادامه داد: یعنی مثلًا فرض کنید در حوزه اپراتور مخابراتی، کشور امارات 
که وضعش در منطقه خیلی خوب است، ماهواره های مخابراتی زیادی دارد، ولی 
به این معنی نیست که این ماهواره های مخابراتی را خودش تولید کرده بلکه آن ها 
را خریده است و استفاده می کند.وی اضافه کرد: یا در حوزه سنجشی در منطقه 
بعضی کشورها وضعشان به علل مختلف بهتر است مثلًا وضعیت رژیم غاصب 
در منطقه به لحاظ ماهواره سنجشی خوب است، زیرا سیاست او استفاده از این 
ماهواره ها در مسیرهای بهره برداری اشراف اطلاعاتی است و طبیعتاً از منابع بین 
المللی زیادی هم استفاده می کند.سالاریه افزود: به همین علت به لحاظ اپراتوری 
یک مقدار وضعمان تعریف ندارد و شرایط ایده آل نداریم و باید خیلی روی این 
موضوع کار کنیم؛ برخی از کشورهای منطقه اگر در حوزه اپراتوری جلو افتادند 
بیشتر از بابت مشارکت های خیلی خوبی است که می توانستند بگیرند و این که 
شرایط تحریمی ندارند.رئیس سازمان فضایی ایران با بیان اینکه وضعمان در حوزه 
دانش و پژوهش پایه ای حوزه فضا خیلی خوب است، گفت: البته اخیراً کشورهایی 
مثل امارات و ترکیه به شدت با استفاده از مشارکت های بین المللی در این باره خیز 
برداشتند، اما دست ما هم خالی نیست و به لحاظ نیروی انسانی وضعمان خیلی 
بهتر از کشورهای دیگر است.سالاریه افزود: از دهه ۸۰، سیر صعودی خیلی عالی 
داشتیم و نیروهای انسانی بسیار زیادی در کشور تربیت شدند، اما در برهه ای از 
زمان افت طرح های فضایی کشور موجب شد تربیت نیروی انسانی مقداری به 
تأخیر بیفتد و تا حدی متوقف شود.وی اضافه کرد: دهه ۸۰ دهه رو به صعودی بود، 
اما دهه ۹۰ تا حدی ابتدا در جا زدیم و یک مقدار افت داشتیم، اما دوباره زمانی که 

فهمیدیم داریم کند می رویم شروع کردیم سرعت بخشیدن، ولی یک مقداری با 
زمان زیاد که شاید بگوییم نوش دارو بعد از مرگ سهراب بوده است.سالاریه ادامه 
داد: حوزه تربیت نیروی انسانی ما در دهه ۹۰ افت پیدا کرد البته با پدیده دیگری 
در این دهه روبرو شدیم و آن هم این بود که ورودی دانشجویان فنی و مهندسی 

به دانشگاه ها کم شد که این موضوع هم علل متعددی دارد.
رئیس سازمان فضایی ایران گفت: متأسفانه در کنکور امسال شاهد بودیم که 
رشته های فنی و مهندسی به لحاظ شرکت کننده در جایگاه آخر قرار گرفتند و این 
کاهش ورودی موجب می شود در خروجی هم اثر بگذارد که چند سال دیگر خود را 
نشان می دهد.سالاریه افزود: البته دستمان خالی نیست، زیرا وضع دانشگاه هایمان 
از نظر تعداد دانشجو خوب است، چون چند میلیون دانشجو داریم که تعداد زیادی 
از آن ها فنی و مهندسی هستند.وی ادامه داد: در حوزه های فضایی هم تقریباً در 
همه رشته های فنی و مهندسی ظرفیت جذب وجود دارد بنابراین دستمان خالی 
نیست، اما باید بجنبیم و عزم را جزم و با قدرت و شدت زیاد در این حوزه کار را آغاز 
و تربیت نیروی انسانی را خیلی تقویت کنیم.سالاریه افزود: باید از دانش آموختگان 
دهه ۸۰ در حوزه فضایی هم استفاده کنیم و برخی از آن ها شرکت های دانش 
بنیان خوبی را تأسیس کردند که باید از این ظرفیت ها استفاده کنیم و سرعت 
دهیم.رئیس سازمان فضایی ایران با بیان اینکه در کلاس ماهواره های سنجشی 
و ماهواره هایی که معمولاً در ارتفاع پایین محموله و ســنجنده های مختلف از 
جمله اپُتیکی روی آن ها قرار می گیرد، تعدادی ماهواره ساختیم، گفت: در مسیر 
مشخصی گام به در مسیر مشخصی گام به گام در حال پیشرفت هستیم و هر 
ماهواره که ساخته می شود ماهواره بعدی بهتر و قوی تر است.سالاریه با اشاره به 
اینکه برنامه توسعه بومی داریم، افزود: به خاطر مسائل تحریمی، مقدار زیادی از 
برنامه فضایی کشور ما بومی است و مسیر خیلی مشخصی داریم و ماهواره هایی 
داریم که در صف پرتاب هستند و یک برنامه ده ساله پیش بینی شده که باید 
به آن برسیم.وی اضافه کرد: در ماهواره های مخابراتی که معمولاً در ارتفاع بالا 
استفاده می شوند مسیر توسعه ویژه ای داریم و ماهواره هایی در صف پرتاب هستند 
که قابلیت برقراری ارتباط در باندهای فرکانسی مختلف را دارند و تلاش می کنیم 
به ساخت ماهواره هایی برسیم که قابلیت قرار گرفتن در مدار ۳۶ هزار کیلومتر را 
داشته باشد.رئیس سازمان فضایی ایران گفت: یک ماهواره آماده پرتاب است، اما 
با توجه به اینکه عوامل زیادی از جمله آماده بودن پرتابگر در پرتاب ماهواره نقش 
دارند، اکنون نمی توانیم زمان دقیقی را برای پرتاب اعلام کنیم، ولی برنامه ریزی ها 

این است که بتوانیم در سه ماهه پاییز این کار را انجام دهیم.
سالاریه افزود: تلاش ما این است که زودتر این اتفاق بیفتد و پیش بینی ما این 
است ان شاء الله با تلاش مضاعف و خوبی که تیم پرتابگر انجام می دهد بتوانیم 

در نیمه دوم سال در سه ماهه پاییز، نخستین پرتاب را داشته باشیم.

پرتاب یک ماهواره ایرانی به فضا در پاییز 
رئیس سازمان فضایی خبر داد؛ 

 BeReal اپلیکیشــن شــبکه اجتماعی
که ضد اینســتاگرام نام گرفته، با وجود 
شــکایت های متعددی که از خرابی این 
برنامــه وجــود دارد، در هفته های اخیر 

محبوبیت فوق العاده ای پیدا کرده است. 
این اپلیکیشن همه کاربران در این پلتفرم را ملزم 
مــی کند هر روز در یک فرصــت دو دقیقه ای، از 
خود عکس بگیرند اما هنگامی که کاربران تلاش 

می کنند عکســهای لحظه ای خود را بارگذاری کنند، هنگ می کند.اما این مشکل مانع از آن نشد که این 
اپلیکیشن در سه روز اول هفته گذشته، جایگاه نخست را در فروش اپ استور اپل در آمریکا به دست آورد. طبق 
آمار پلتفرم تحلیلگر دیجیتالی سنسور تاور، این اپلیکیشن در هفته منتهی به ۱۱ ژوییه، ۱.۷ میلیون بار نصب شد 
که بزرگترین رشد هفتگی بود.آرون لاکشمان، دانشیار بازاریابی در مدرسه مدیریت دانشگاه بوفالو گفت: این 
مسئله در میان شرکتهای شبکه اجتماعی متداول است و هنگامی که با افزایش تقاضا روبرو می شوند، زیرساخت 
آنها تحت فشار قرار می گیرد. هر چه یک اپلیکیشن سریع تر رشد کند، به احتمال زیاد، محبوب و باثبات می شود.
محبوبیت BeReal منعکس کننده موفقیت اولیه اینستاگرام و توییتر است که هنگ کردن این پلتفرمها 
به دلیل هجوم کاربران، رایج بود. این اپلیکیشن ها مورد استقبال قرار گرفتند و دوام آوردند اما در شرایطی که 
بسیاری از اپلیکیشن های شبکه اجتماعی برای جلب توجه کاربران رقابت می کنند، BeReal باید ثابت کند که 
یک تب زودگذر نیست.این اپلیکیشن فرانسوی از سال ۲۰۲۰ فعالیتش را آغاز شد و ۳۰ میلیون دلار تامین مالی 
دریافت کرده است. پس از رشد محبوبیت در فرانسه، این اپلیکیشن اوایل امسال در میان کاربران سن کالج در 
آمریکا محبوبیت پیدا کرد و جذابیتش در میان بسیاری از کاربران، ضدیتش با جنبه فوق زیبایی اینستاگرام است.

در BeReal، افراد با دریافت اعلانی که به آنها می گوید وقت آن است که واقعی باشند، تنها روزی یک بار 
پست می گذارند. با یک کلیک، این اپلیکیشن دو عکس همزمان یکی از دوربین جلویی و دیگری از دوربین 
عقبی می گیرد.بسیاری از کاربران در این مرحله با هنگ کردن اپلیکیشن روبرو می شوند. کاربران ممکن است 
مجبور شوند اپلیکیشن را دفعات زیادی بسته و باز کنند یا اگر عکسی می گیرد، زمان زیادی طول می کشد تا 
بارگزاری شود. کاربران تا وقتی خودشان پست نگذارند، نمی توانند ببینند دوستانشان چه پستی ارسال کرده اند؛ 
بنابراین هنگ کردن برنامه، مانع استفاده آنها از این اپلیکیشن می شود.طبق آمار پلتفرم اپتوپیا، در دو هفته نخست 
ژوییه، ۲۵۴ درصد افزایش در شمار بازخوردهای منفی از BeReal به دلیل عملکرد و باگهای آن وجود داشته 
است. در ماه مه، بازخوردهای منفی یا عملکرد متوسط و باگها، ۵۶.۴ درصد از کل بازبینی ها را تشکیل دادند.با 
وجود نارضایتی فنی، افراد برای ارسال پست روزانه به این اپلیکیشن مراجعه می کنند. کاربران BeReal این 
اپلیکیشن را در نرخ بالاتر از ۱۰ اپلیکیشن اجتماعی برتر نگه داشته اند. در ماه مه، کاربرانی که پس از هفت روز 
همچنان از اپلیکیشن استفاده می کردند در BeReal تقریبا ۵۰ درصد در مقایسه با ۳۷ درصد در اپلیکیشن های 

دیگر بود. پس از مدت ۳۰ روز، این رقم به ترتیب ۳۵ درصد و ۳۴ درصد بود.

معاون توسعه صندوق نوآوری و شکوفایی با بیان اینکه تاکنون با هیاتهای تجاری ۳5 کشور 
دنیا برای صادرات محصولات دانش بنیان مذاکره کردیم گفت: سعی در ایجاد شرایط صادرات 

بدون ویزا داریم.
دکتر ســیاوش ملکی فر با بیان اینکه حجم تولید محصولات شمار قابل توجهی از شرکت های دانش بنیان مازاد بر 
نیازهای بازار ایران است، گفت: حتی اگر این شرکتهای دانش بنیان بخش اعظم بازار کشور را به دست آورند به میزان 
مناسبی از فروش نخواهند رسید. بنابراین برای این نوع شرکت ها ضرورت صادرات هر روز بیش از دیروز اهمیت می یابد.

ملکی فر در ادامه با بیان اینکه بین المللی شدن و دستیابی به بازارهای جهانی سازوکارهای متفاوتی را می طلبد، اظهار کرد: 
صادرات در شکل متعارف آن، یکی از سازوکارهای بین المللی شدن است. برای مثال یک سازوکار که کشورهای همسایه 
ما در منطقه نیز در حال استفاده از آن هستند، سرمایه گذاری مشترک یا احداث خطوط مونتاژ محصولات ایرانی در این 
کشورها است.وی ادامه داد: همسایگان ایران همچون خود ما ترجیح می دهند به جای اینکه یک محصول صنعتی را به 
صورت کالای مصرفی و آماده از کشور دیگری بخرند، آن را در داخل کشور خود تولید کنند تا بخشی از ارزش افزوده 
اقتصادی و اشتغال ناشی از تولید آن نصیب خودشان شود.معاون توسعه صندوق نوآوری و شکوفایی با اشاره به اینکه 
بین المللی شدن به طور کلی و چه صادراتی شدن به طور خاص، الزامات متعددی دارد، تصریح کرد: شرکت هایی که قصد 
دارند وارد بازارهای خارجی شوند، باید ابتدا شناخت نسبتاً خوبی از بازار یا بازارهای هدف خود به دست آورند؛ مشتریان خود 
را شناسایی کنند؛ محتوای تبلیغاتی مناسب از کاتالوگ گرفته تا وبسایت دوزبانه را تهیه کنند و با فضای سیاسی - اقتصادی 

و ملاحظات حقوقی کشور هدف آشنا شوند که نهایتاً از هر طریق ممکن با مشتریان بالقوه خود مذاکره کنند.
وی با اشاره به اینکه صندوق نوآوری و شکوفایی نیز پس از مطالعه و بررسی های مختلف، چندین برنامه را در راستای 
ورود شرکت  های دانش  بنیان به عرصه تجارت بین الملل پیاده سازی کرده است، گفت: صندوق نوآوری خدمات مختلفی 
را برای کمک به بین المللی شدن شرکت های دانش بنیان با همکاری نهادهای ذی ربط و بالاخص وزارت امور خارجه، 

معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری، سازمان توسعه تجارت و اتاق بازرگانی تدارک دیده است.
به گفته ملکی فر، یکی از این برنامه ها، پذیرش هیأت های تجاری و فناوری از کشورهای مختلف است که به طور منظم 
و مداوم در صندوق نوآوری و شکوفایی اتفاق می افتد. این برنامه تحت عنوان یکشنبه های صادراتی زمینه میزبانی از 

مشتریان خارجی بالقوه شرکت های دانش بنیان کشور را فراهم می سازد.
معاون توسعه صندوق نوآوری و شکوفایی ادامه داد: در این برنامه صندوق نوآوری با پرداخت بخشی از هزینه های 
پذیرش هیأت تجاری خارجی به صورت بلاعوض، کمک می کند تا اعضای این هیأت به کشور ما بیایند و از نزدیک 
با توانمندی ها، دستاوردها و ظرفیت های شرکت های دانش بنیان آشنا شوند و با آنها مذاکره کنند. گرچه امکان اعزام 

نمایندگان شرکت های دانش بنیان در قالب هیأت های تجاری به بازارهای هدف خارجی نیز وجود دارد.
ملکی فر در ادامه با ارائه آماری درباره برپایی سلسله رویدادهای »یکشنبه های صادراتی« در صندوق نوآوری و شکوفایی، 
گفت: صندوق نوآوری از ســال ۹۷ پذیرش هیأت های تجاری را کلید زده و تا امروز نزدیک به ۳۵ هیأت تجاری از 
کشورهای مختلف به صندوق نوآوری آمده و با شرکت های دانش بنیان به صورت رودررو مذاکره کرده و محصولات و 
توانایی های آنان را دیده اند. بسیاری از شرکت های دانش بنیان توانسته اند در همین ملاقات ها و مذاکرات، به قراردادهای 
صادراتی نیز دست یابند.وی همچنین گفت: در رویداد »یکشنبه های صادراتی«، معمولاً سفیر یا رایزن اقتصادی کشورمان 
در کشور هدف و نیز سفیر کشور مقابل در ایران نیز حضور دارند. اعضای اتاق بازرگانی مشترک دو کشور و چندین نفر 
از بازرگانان و فعالان اقتصادی ایران در کشــور هدف نیز حضور دارند. ایــن رویداد امکان صادرات بدون ویزا را برای 

شرکت های دانش بنیان کشور فراهم آورده است.

 مذاکره شرکت های دانش بنیان 
با هیات های تجاری 35 کشور دنیا

 اپلیکیشن ضد اینستاگرام 
محبوب ترین برنامه اپل شد

مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی 
از تمام ســرمایه گذاران، پژوهشگران و 
فعالان این صنعت برای مشــارکت در 
تکمیل زنجیره ارزش پتروشیمی دعوت 

کرد.
آقای مرتضی شاهمیرزایی )جمعه، ۳۱ تیرماه( در 
آیین بهره برداری رسمی از پتروشیمی دی آریا پلیمر 
خمین، گفت : این مجتمع تولیدکننده پلی پروپیلن، 

ضمن تأمین مواد مورد نیاز صنایع پایین دستی، برای مردم منطقه, اشتغال و رونق کسب و کار ایجاد خواهد کرد.
معاون وزیر نفت ضمن تاکید بر سرمایه گذاری ۲۵۰۰ میلیارد تومانی برای ساخت مجتمع دی پلیمر آریا , گفت 
: برنامه تولید ۱۷ گرید هموپلیمر و ۱۱ گرید کوپلیمر در شرکت پتروشیمی دی پلیمر آریا، نشان دهنده دورنگری 

و تلاش  بانیان و دست اندکاران ساخت و اجرایی شدن این پروژه مهم است.
 آقای شاهمیرزایی ضمن تاکید بر آمادگی کامل مدیریت کنترل تولید و مدیریت دفتر توسعه صنایع پایین دستی 
شرکت ملی صنایع پتروشیمی برای حمایت های لازم در مسیر تأمین خوراک، فروش و بازاریابی محصولات 
تولیدی, تصریح کرد: امسال و در سال تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین صنعت پتروشیمی ایران همچنان مسیر 

توسعه متوازن خود را با شتاب بیشتری ادامه می دهد.
وی ادامه داد: ظرفیت تولید صنعت پتروشــیمی در ابتــدای انقلاب حدود ۳ میلیون تن و میزان تولید نیز 
۱.۵ میلیون تن بود، اما با تلاش های کارکنان و صنعتگران پرتلاش و متعهد صنعت پتروشیمی امروز شاهد 
افزایش ظرفیت تولید به بیش از ۹۰ میلیون تن در سال و نیز تولید انواع محصولات پتروشیمیایی در کشور 

هستیم.
مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی افزود: در ابتدای انقلاب، مستشاران خارجی از کشور خارج شدند و از 
سال ۵۷ تا ۶۸ به دلیل شرایط پس از انقلاب و نیز جنگ تحمیلی صنعت پتروشیمی توسعه نیافت، اما پس از 
جنگ، روند توسعه به دست جوانان، متخصصان و مهندسان صنعت پتروشیمی با جدیت ادامه یافت و امروز نیز 
با توجه به تحریم ها، ۹۰ میلیون تن ظرفیت تولید, با تلاش های این جهادگران عرصه صنعت تحقق یافته است.

به بیان آقای شاهمیرزایی ضمن اینکه دانش فنی، کاتالیست و تجهیزات مورد نیاز صنعت پتروشیمی به زودی 
در داخل کشور بومی سازی خواهد شد, در بخش طراحی و اجرا و همچنین راه اندازی طرح ها، اکنون متخصصان 

و کارشناسان ایرانی نقش آفرینی می کنند.
وی با تأکید بر حمایت از سرمایه گذاران در صنعت پتروشیمی، از تمام علاقمندان به ویژه سرمایه گذاران در 
خارج از کشور دعوت کرد تا سرمایه های خود را وارد کشور کرده و در تکمیل زنجیره ارزش صنعت پتروشیمی, 
مشارکت فعالی داشته باشند.مدیرعامل شرکت ملی صنایع پتروشیمی گفت: سرمایه های جدید می تواند منجر 
به تولیدی شدن مجتمع هایی مانند دی آریا پلیمر شود و این مجتمع پتروشیمی می تواند الگویی مناسب برای 

سرمایه گذاران بخش خصوصی باشد.

دعوت از سرمایه گذاران برای تکمیل 
زنجیره ارزش پتروشیمی

رئیس کل بانک مرکزی شرایط لازم 
بــرای اتباع خارجی جهــت دریافت 

خدمات بانکی را اعلام کرد.
علی صالح آبادی درباره شرایط خدمات رسانی 
شــبکه بانکی به اتباع خارجی اظهار کرد: اتباع 
خارجی خدمات بانکی را طبق مقررات دریافت 
می کنند.وی تاکید کرد: مساله مهم در مورد اتباع 
خارجی این است که آنها باید کد مخصوص و 
مجوز وزارت کشــور را داشته باشند تا بتوانند از 
خدمات بانکی استفاده کنند.در روزهای گذشته 

برخی از اتباع غیر ایرانی اعلام کرده بودند که برای اســتفاده از اینترنت بانک و 
همراه بانک در برخی ها بانک ها با مشکل مواجه شده اند. در ادامه، این موضوع 
از بانک مرکزی مورد پیگیری قرار گرفت که اعلام شد خدمات مبتنی بر کارت، 
خرید اینترنتی و انتقال وجه از طریق پایا )تا سقف ۱۰ میلیون تومان ( برای کلیه 
اتباع خارجی همچنان در دسترس است . در راستای مبارزه با پولشویی و تامین 

مالی تروریسم، برخی محدویت ها در ارائه خدمات 
بانکی به اشخاص حقیقی خارجی به طور موقت 
اعمال شــده و تا اطلاع ثانوی ممنوع است که 
شامل موارد زیر است: ۱( افتتاح حساب ارزی و 
ریالی )انفرادی و مشترک( اعم از قرض الحسنه 
جاری و پس انداز، ســپرده کوتــاه مدت و بلند 
مدت.۲( حواله انتقال هر گونه وجه، اعم از درون 
بانکی و بین بانکی از مبدا حساب های اشخاص 
حقیقی خارجی.۳( حواله انتقال هر گونه وجه، اعم 
از درون بانکی و بین بانکی به مقصد حساب های 
اشخاص حقیقی خارجی.همچنین اعلام شد که استفاده از کارت به کارت تا ۱۰ 
میلیون تومان، تراکنش درون شعبه بانکی )پایا( تا سقف ۱۰۰ میلیون تومان و خرید 
با کارتخوان مثل ایرانیان تا سقف ۵۰ میلیون تومان برای اتباع خارجی، فراهم است. 
البته، استفاده از این امکانات فقط در داخل ایران ممکن است و هر یک از اتباع که 

کد یکتا بگیرند خدمات بانکی برای آنها به صورت عادی ارائه می شود.

معاون شرکت سپرده گذاری مرکزی 
اوراق بهادار گفت: ســهامداران بازار 
ســرمایه از طریق توثیق هوشمند، 
می توانند برای اخذ تسهیلات از شبکه 

بانکی بهره  ببرند.
محمود حسن لو تصریح کرد: سهامداران بازار 
سرمایه از طریق توثیق هوشمند، می توانند برای 
اخذ تسهیلات از شبکه بانکی بهره  برده و به طور 
قطع این سامانه تحولی در ارائه خدمات نوین به 
سهامداران بازار سرمایه خواهد بود. وی با اشاره 

به توثیق ســهام به عنوان یکی از مزیت های سهامداری بازار سرمایه گفت: 
در راســتای ایجاد تحول دیجیتال در ارائه خدمات ذی نفعان به بازار سرمایه از 
جمله جامعه سهامداری، شرکت سپرده گذاری مرکزی توانسته است با همکاری 
سازمان ها و ارگان های مختلف )وزارت اقتصاد، سازمان بورس و شرکت مدیریت 

فناوری بورس تهران ( اقدام به ارائه خدمت توثیق هوشمند کند.

محمود حسنلو اظهار کرد: این خدمت برخط، 
پلی بین ارائه خدمات در بازار پول و سرمایه است.
معاون فناوری و توسعه نوآوری شرکت سپرده 
گذار مرکزی همچنین گفت: این سامانه کاملًا 
غیرحضوری و به ســادگی یک خرید اینترنتی 
برای ســهامداران و در قالب ارائه خدمات نوین 
برای جامعه سهامداری کشور پیاده سازی شده 
اســت.وی افزود: کاربران بــا مراجعه به درگاه 
اینترنتی و یا اپلیکیشن بانکداری تلفن همراه خود 
می توانند سهام قابل توثیق خود را انتخاب کنند 
و در نهایت، درخواست در پنل احراز اختیار شرکت سپرده گذاری تایید و نهایی 
می شود. حسنلو ادامه داد: شروع این عملیات و استفاده از این سامانه با تعدادی از 
بانک ها به صورت آزمایشی است.این مقام مسؤول در سمات خاطرنشان کرد: در 
شرکت سپرده گذاری مرکزی هیچ گونه محدودیتی در خصوص ارائه این خدمات 

به شبکه بانکی و جامعه سهامداری وجود نخواهد داشت.

شرایط اتباع خارجی برای دریافت خدمات بانکی اخذ تسهیلات بانکی برای سهامداران از طریق توثیق هوشمند 

آگهی فقدان
آقــای محمــد نــوروز عیدیــان بــه شــماره ملــی ۰۵۳۲۶۵۲۸۱۹ ضمــن تســلیم دو بــرگ استشــهادیه تصدیــق شــده اعــام نموده 
ــع  اســت کــه ســند مالکیــت شــش دانــگ عرصــه و اعیــان یــک دســتگاه آپارتمــان مســکونی بمســاحت ۱۹۳/۳۳ متــر مرب
قطعــه ۱۰ تفکیکــی بــه پــاک ۵۵۰۵۸  و فرعــی از ۱۶۲  اصلــی مفــروز و مجــزی شــده از ۱۰۱4۳  فرعــی از اصلــی نامبــرده 
ــورخ ۱4۰۰/۱۱/۲4  ــه شــماره ۱۱۳۹۹۹  م ــر تقســیم نام ــس براب ــی شهرســتان فردی ــرج جــزء حــوزه ثبت ــع در اراضــی ک واق
دفترخانــه ۱۹ کــرج بــه نــام نــوروز عیدیــان ثبــت و ســند بــه ســریال شــماره چاپــی 7۸4۵۲۲ بــه شــماره دفتــر الکترونیــک 
۱4۰۰۲۰۳۳۱۰۱۰۰۳۳۳۲۲ صــادر و تســلیم گردیــد ســپس ســند مذکــور بعلــت ســهل انــگاری مفقــود گردیــده اســت و مالــک 
برابــر در خواســتی مــورخ ۱4۰۱/۰۲/۱۹  درخواســت صــدور ســند مالکیــت المثنــی نمــوده اســت لــذا مراتــب بــه اســتناد تبصره 
یــک اصاحــی مــاده ۱۲۰ آئیــن نامــه قانــون ثبــت در یــک نوبــت آگهــی مــی شــود تــا چنانچــه کســی مدعــی وجــود ســند 
مالکیــت نــزد خــود و یــا انجــام معاملــه نســبت بــه ملــک مذکور مــی باشــد از تاریــخ انتشــار این اگهــی بــه مــدت ده روز اعتراض 
خــود را ضمــن ارائــه اصــل ســند مالکیــت بــه ایــن اداره تســلیم نمایــد بدیهــی اســت چنانچه ظــرف مدت مقــرر اعتراضــی واصل 
نشــود و یــا در صــورت اعتــراض اصــل ســند ارائــه نگــردد ســند مالکیــت المثنــی برابر مقــررات بــه متقاضی تســلیم خواهد شــد. 
مهتاب هاشمی رییس اداره ثبت اسناد و املاک فردیس از طرف بهروز قیصر بیگی 7529
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